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Šachy s míčkem
HRÁT DOBŘE 
A S RADOSTÍ GOLF 
ZNAMENÁ OSVOJIT SI 
SPOUSTU ZNALOSTÍ, 
VĚDOMOSTÍ A NÁVYKŮ. 
A K TOMU MŮŽE 
POMOCI GOLFOVÁ 
AKADEMIE.

že musíte respektovat 
i jiné kolegy a nemůžete 
jít jednoduše cestou své 
představy. Musíte držet 
jednotnou metodiku 
akademie, ke které máme 
pravidelné týdenní 
workshopy. Ale protože je 
v týmu více lidí a každý má 
jinou náturu, tak se to dá 
využít i pro práci akademie. 
Někdo má talent bavit 
lidi nejen vtipy, ale i svou 
pozitivní náladou, takže je 
optimální pro pozici trenér 
motivátor. Je to velice 
důležitá kategorie trenéra, 

budoucna a teprve potom 
počítání peněz, a to nám 
velmi pomáhá překonat 
možné překážky. 

Má vaše akademie nějaký 
systém rozdělení práce?
Pracovat v akademii má své 
výhody i nevýhody. Máte 
více a lepší vybavení pro 
práci, protože sám byste 
to nikdy finančně neutáhl. 
Konzultujete s kolegy své 
trenérské názory. Jako 
akademie můžete dostat 
větší zakázky nebo je jich 
více. Nevýhoda je v tom, 

pod vaším vedením. To už 
neokecáte. Nakonec mě 
přesvědčili, ale šel jsem do 
toho s podmínkou, že když 
akademie, tak se vším všudy. 
Zázemí, kvalitní, slušní 
a herně vybavení kolegové, 
a také nejlepší přístrojová 
vybavenost. Samozřejmě 
veliká investice, a proto také 
trochu trvalo přesvědčit 
domácího ministra financí 
(manželku), aby se s námi na 
tu cestu vydala, ale podařilo 
se. Máme v sobě zakódováno 
po našem předkovi, že 
nejdříve práce a pohled do 

O službách a fungování 
Golfové Akademie 

Skopový působící na hřišti 
v pražských Hodkovičkách 
hovoří Karel Skopový senior.

Jak akademie vznikla?
Jednoho dne starší syn 
Karel dostal z Hodkoviček 
nabídku, aby tam převzal 
funkci Head Pro. Spolu 
s mladším bráchou Petrem, 
ale měli představu, že časem 
založí  společnou akademii. 
V té době jsem končil 
v Karlových Varech a oba 
mě začali přesvědčovat 
o svém nápadu a mluvili 
o nabídce pro Karla. 
Tehdy jsem ale neměl tu 
správnou sílu se vydat opět 
na cestu, která vlastně 
nikdy nekončí. Musíte být 
stále o krok napřed, abyste 
byli konkurenceschopní, 
protože vaše výsledky se 
projeví až za nějaký čas 
a konkurence nespí. Ano, 
můžete ukecat začátečníka, 
jak jste dobrej, ale pokročilý 
hráč si vás najde proto, 
jaké máte výsledky nebo 
jak vypadají herně hráči 

T E X T  J I Ř Í  R O T H
F OTO  M A G D A L E N A  
S T R A KO VÁ
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protože uvádí začátečníky 
do světa golfu. Když je 
ten první krok špatný, tak 
ti zákazníci odejdou buď 
k jinému sportu, nebo ke 
konkurenci. Samozřejmě 
že tento typ trenéra není 
jen v této pozici. Musí umět 
vše z golfu a ve špičkové 
kvalitě a u nás ještě něco 
navíc. Já jsem například 
v kategorii učitel techniky 
úderů. No a třetí kategorie 
je herní kouč. Ten nejenže 
musí být erudovaný ve výuce 
techniky a být specialistou 
v nějaké disciplíně, ale 

C O  Z N A M E N Á  G A S  
P R O  T R E N É R Y ?

l

Tomáš Beck
člen GaS, pracuje ve Skalici 
a na Penati (SK)
Golfová akademie Skopový 
pro mě znamená rodinný 
kruh, láska k té nejlepší hře 
na světě a snaha patřit mezi 
nejlepší akademie.

l

Jan Bayer
Když se řekne akademie 
Skopový, tak se mi vybaví 
společná cesta a společný 
cíl. Tím cílem je být nejlepší 
akademie se vším všudy.

l

Karel Skopový junior
Golfová akademie pro mě 
znamená dobrý fungující 
tým, profesionální práce 
a ve spojení s Golf Clubem 
Hodkovičky značka IDEÁL.

l

Ondřej Lébl
Když se řekne GaS, tak se 
mi vybaví tým slušných, 
poctivých lidí a skvělých 
trenérů, kteří svoji práci 
milují a na výsledcích 
klientů je to vidět.

l

Petr Skopový
Akademie Skopový pro mě 
znamená širokou rodinu, 
zázemí a lásku ke golfu.

l

Petr Trčka 
Profesionální trenéři 
s individuálním přístupem 
ke každému, koho okouzlí 
golf. Pro děti i dospělé.

l

Karel Skopový senior
Být stále ve střehu a dívat 
se do budoucna.

l

Gabriela Šustrová 
sportovní a osobní koučka
Pro většinu lidí je GaS 
synonymem rodinné 
tréninkové akademie. 
Je to však především 
společenství profesionálů, 
kteří nabízejí svým 
klientům/hráčům komplexní 
cestu jejich aktivním 
životem s širokými 
možnostmi osobního 
rozvoje, a z toho plynoucí 
životní náplně a pohody. 

l

Rudolf Nechanický
Pro mě osobně jde 
o velkou příležitost 
k uplatnění a skvělý 
kolektiv profesionálních 
trenérů, kteří mezi sebou 
spolupracují.

musí mít z té herní oblasti 
zkušenosti, aby měl co 
předávat. Prostě musí mít 
již něco odehráno. U nás to 
znamená, že má za sebou 
hru na mezinárodní úrovni 
včetně těch profesionálních. 
Čím výše, tím lépe. Proto 
stále říkám svým kolegům 
– pokud máte možnost hrát 
nějaký turnaj, tak hrajte.

Na koho se vaše akademie 
zaměřuje?
Naše akademie je připravena 
přijmout jak úplného 
začátečníka, tak pokročilého 

hráče. Běžně u nás trénují 
i profesionálové. Jazyková 
vybavenost je u nás 
v angličtině a němčině.

Jaký servis ještě nabízíte? 
Nabídka produktů je 
u nás v Hodkovičkách 
velice široká. Vedle 
standardních, jako jsou 
kurzy pro začátečníky nebo 
pokročilé hráče, máme ještě 
v portfoliu speciální kurzy 
na krátkou nebo dlouhou 
hru včetně tvarování ran 
či tvorbu spinu na míčku 
apod. Zajímavé jsou kurzy 
na course management, kdy 
se hráč dozví, jak kterou 
jamku hrát, čili výběr typu 
úderu a následně výběr 
hole, strategii, a to i v krátké 
hře kolem grýnu. Většina 
hráčů totiž hraje míček 
jen s úmyslem poslat jej 
dopředu bez vize… Ale jak 
dále? Golf jsou vlastně šachy 
s míčkem.

Zaměřujete se třeba na 
mládež?
Budoucnost každého sportu 
je v základně a její velikost 
je závislá na kvalitě špičky, 
která zájemce přitahuje. 
Pracovat s dětmi je velmi 
těžká, ale radostná práce. 
Jde o jejich bezpečnost, 
a hlavně aby je to bavilo. Dítě 
ještě nemá tolik životních 
zkušeností a dělá to, co 
mu řeknete, bez vlastních 
invencí jako dospělí. 
Musíte mít trpělivost, být 
tvrdý, ale spravedlivý a na 
každém tréninku musíte 
být nejen fyzicky, ale hlavně 
myšlenkově. Když tomu 
tak není, tak to ten človíček 
pozná a s celou skupinou 
a její výukou je amen. Ale 
když vidíte, jak se v tréninku 
baví nebo že jsou smutní, 
když trénink končí, tak 
to vyváží všechna možná 
negativa. U dětí platí heslo: 
Máme málo času, proto si 
nemůžeme dovolit pospíchat. 
Výuka musí být top a v klidu.


